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КОНТАКТНЫЕ ЛИЦА
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Phone: 0049 211 280733 0 
Fax: 0049 211 280733 22 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
glass global consulting is a new spin-off of GG Community - www.glassglobal.com - the leading internet glass community.

We will help you analyzing and benchmarking your glass production and run projects to reduce costs (with energy costs in particular), minimize CO2
and NOx emissions (with additional returns through emission trading schemes), increase efficiencies, enhance glass quality and optimize productivity.

glass global consulting is a team of professionals with technical, commercial and marketing expertise within glass and works in close cooperation with
competent partners. 
 

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
glass global consulting GmbH is a German company, headquartered in Düsseldorf. To provide you with a technically sophisticated service, we include
engineers of glass technology, business experts and programmers in our team. Main topics of the company are the contribution and generation of
information for the global glass industry and its suppliers. 

Our Network is completed by glasglobal.com featuring a comprehensive company database, Trade Market, Job Market, Consultancy as well as
Technical Glass Calculations and Calculations about thermal behaviour. You can rely on our long international experience in sales and technique as
well as on our glass specialists.

Company Profile of glass global consulting GmbH

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
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адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
www.glassglobal.com - Международный Портал для Стекольной Промышленности - OGIS GmbH
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